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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 25.03.2023 do 21.04.2023 
 

Rada města 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila zapojení města do chytré komunikační sítě MUNIPOLIS, 
- schválila uzavření smlouvy o umístění kamery na budově č. p. 183, ul. Čsl. Mládeže 

v Děčíně IV, 
- schválila Dodatek č. 1 ke smlouvě o provozu veřejných WC, tj. zvýšení platby za užití 

veřejného WC od uživatelů z 5,00 Kč na 10,00 Kč, s účinností od 01.04.2023, 
- vzala na vědomí vzdání se vedoucího pracovního místa ředitele Základní školy 

Děčín XXXII, Míru 153, příspěvková organizace, Mgr. Jaroslavem Hauzírkem ke dni 
31.07.2023 a vyhlásila konkursní řízení na obsazení tohoto vedoucího pracovního místa, 

- schválila bezplatnou přepravu městskou autobusovou dopravou pro účastníky Mistrovství 
České republiky U12 v basketbalu chlapců v termínu od 05.05.2023 do 07.05.2023, 

- schválila Standardy veřejného osvětlení statutárního města Děčín s účinností 
od 01.04.2023, 

- schválila nominaci Bc. Jany Prouzové, pověřenkyně pro ochranu osobních údajů, jako 
zástupce města Děčín do pracovní skupiny pověřenců DPO Předsednictva Svazu města a 
obcí České republiky, 

- odvolala Ing. Jana Skalického z funkce člena Komise pro posuzování návrhů na udělení 
Ceny statutárního města Děčín ke dni 11.04.2023, 

- rozhodla uzavřít smlouvu o dílo v rámci kulturní akce Rogalo DC 2023 se spolkem Malá 
Paříž, z. s., Modlany, 

- schválila udělení výjimky ze schváleného ceníku pronájmu zámeckých prostor Kaple sv. 
Jiří za účelem bezplatného konání tradičních liturgických obřadů, 

- schválila zavedení zastávek na znamení na vybraných linkách městské autobusové 
dopravy, 

- schválila zpracování studie optimalizace městské autobusové dopravy. 
 

 
PRIM (primátor) 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- zasedání Valné hromady TERMO Děčín a.s., - schválení povinných dokumentů – ročních 

výkazů, zprávy auditora, výsledku hospodaření, priorit obchodního plánu, 
- zahájení soutěže Gastro Labe v obchodním centru Pivovar pořádaném Střední školou 

řemesel a služeb v Děčíně, podpora středoškolských aktivit v sepětí s praxí, propagace 
města, 

- předávání ceny literární soutěže Vladimíra Vokolka v Městské knihovně Děčín, - podpora 
tradiční literárně-kulturní akce s celostátním dosahem, 

- jednání s ředitelkou Střední zdravotnické školy Děčín – o spolupráci školy s městem 
včetně asistence studentek na vítání občánků, podpora praxe studentů zjednodušením 
dopravy do Litoměřic (náhradní místo praxe po dobu stavebních prací v Nemocnici Děčín) 
– jednání s vedením DPmD, 

- jednání ohledně rušení poboček České pošty s hejtmanem Ústeckého kraje –  
on – line – po neúspěšných pokusech zvrátit rozhodnutí o zrušení 3 poboček pošty 
v Děčíně (prostřednictvím poslanců parlamentu, Svazu měst a obcí, Komory statutárních 
měst) jsme se jako starostové a primátoři rozhodli zplnomocnit hejtmana Ing. Schillera 
jednáním s ministrem vnitra, premiérem vlády a vedením České pošty k přehodnocení, 
případně odložení jejich rozhodnutí o zrušení části pobočkové sítě pošt, 

- jednání s vedením společnosti WICO a.s. Děčín – jednání spojené s fyzickou prohlídkou 
areálu, který věřitelé firmy nabízejí k prodeji. Areál na perfektní lokalitě, objekty stavebně 
v dobrém stavu, nicméně nevhodné pro město k využití – až na 1 – 2 výjimky k demolici a 
následném využití pro účely výstavby bytů a občanské vybavenosti, 

- slavnostního předávání oceněným sportovcům roka na Děčínském zámku, 
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- setkání se seniory – učiteli u příležitosti Dne učitelů v prostorách Střední školy řemesel a 
služeb v Děčíně, předání přání jubilantům, 

- ČVUT, Dopravní fakulta – seminář 1/13 Děčín, Benešovská ul. – o přípravě významné 
dopravní stavby v Děčíně – seznámení s řešením, analýzami provozu a očekávanými 
komplikacemi, 

- zahájení Dne Romů v Boleticích – u příležitosti památky romských obětí holocaustu se 
každoročně koná malý festival, který s romskými dětmi i rodiči připravuje a pořádá 
sdružení INDIGO, 

- zahájení taneční soutěže Dance Děčín, kde hlavním pořadatelem tradiční akce je DDM, 
městská příspěvková organizace, 

- jednání s Ing. Martinem Voštou – ředitelem RYKO a.s.  a předsedou představenstva OHK 
Děčín – o součinnosti vedení města a magistrátu s podnikatelskou veřejností, o stavu 
příprav na hlavní turistickou sezónu, na městské slavnosti, o podpoře podnikatelů pro 
kulturu a sport ve městě, 

- jednání s představitelkou České pošty o rušení poboček v Děčíně – v podstatě informativní 
schůzka, kdy pošta sdělila důvody uzavření 3 poboček, město sdělilo mými ústy zásadní 
výhrady proti tomuto, s nikým neprojednanému, kroku. Probírali jsme i alternativy, zejména 
možnost otevření a provozování pošty Partner plus, 

- oficiálního zahájení turistické sezóny v Děčíně, otevření Labské cyklostezky, křtu nové 
děčínské karetní hry, plavby parníku Labe po rekonstrukci, prohlídky remorkéru Beskydy a 
dalších atraktivit. 
 
 

MP (městská policie): 
- asistenti prevence kriminality, kteří jsou zařazeni v novém projektu, absolvovali úvodní 

vzdělávání a byli zařazeni do směn. Projekt APK je financován z dotace ESF a financování 
asistentů je zajištěno až do konce roku 2025. Na realizaci projektu spolupracuje MP 
s Odborem strategií a informačních technologií, 

- v průběhu uplynulého měsíce požádal jeden strážník o ukončení pracovního poměru 
dohodou, zároveň byl přijat jeden čekatel, který nastoupí zákonné kvalifikační vzdělávání a 
do služby nastoupí během letních měsíců. Další dva čekatelé absolvují závěrečné zkoušky 
v průběhu následujících dvou týdnů, 

- zástupci MP se zúčastnili dalších jednání se zaměřením na problémové lokality na území 
města. Hlídky MP v této souvislosti pokračují v kontrolách problémových objektů a 
předávají podněty k řešení příslušným správním orgánům, 

- po dohodě s úřadem práce došlo k prodloužení podpory pro jedno pracovní místo správce 
sportoviště u zimního stadionu. Stávající smlouva bude prodloužena do konce června 
2023. O možném dalším prodloužení podpory v rámci veřejně prospěšných prací budou 
zástupci MP jednat s úřadem práce. 
 
 

MTC (Městské turistické centrum): 
- nainstalovalo fotopoint ve tvaru srdce na Pastýřské stěně, 
- zorganizovalo akci Zahájení turistické sezóny spojené s Food festivalem, 
- vydalo Časopis pro turisty v českém jazyce, zaktualizovalo propagační materiály ve třech 

jazykových mutacích.  
 

 
p. Jaroslav Foldyna 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- schůzky s občany – téma: současná politická situace, 
- schůzky se zástupci HC Děčín – téma: dotace do sportu, 
- akce u příležitosti Dne Romů v centru Indigo, 
- jednání s právním zástupcem Technických služeb, 
- jednání se zástupci Technických služeb ohledně rozsahu poskytovaných služeb. 
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p. Jitka Flachsová  
V daném období se mimo jiné zúčastnila: 
- jednání za účasti CSS Děčín o DZR Křešice – harmonogram a dokončení projektu, 
- jednání Komise cestovního ruchu, 
- jednání na Krajském úřadu Ústí nad Labem s Ing. Lafkovou – informování zástupců KÚ 

ÚK o probíhající stavbě nového objektu DZR Křešice a přípravných krocích poskytovatele 
CSS Děčín v procesu zahájení poskytování sociální služby DZR po dokončení stavby, byly 
předány informace k dennímu stacionáři DOMINO pro osoby s PAS, zástupci KÚ ÚK 
podali dotaz, zda poskytovatel nezvažuje výstavbu nové pobytové služby s menší 
kapacitou pro cílovou skupinu osoby s PAS, potřebnost pobytových služeb pro tuto cílovou 
skupinu jsou definovány v Analýze potřebnosti sociálních služeb pro osoby s PAS, 

- hodnocení ředitelů – hodnocen byl Bc. Jiří Hatlapatka – zmocněný zástupce ředitelky 
Centra sociálních služeb Děčín, 

- jednání pracovní skupiny o kontrolách problémových objektů ve městě, 
- Sportovec roku 2022 – slavnostní předávání ocenění sportovcům do 18 let a předávání 

ocenění sportovcům nad 18 let na Děčínském zámku, 
- jednání se zástupci OSV a předsedkyní Sociální komise – problematika rozdělování dotací 

Sociální komisí,  
- Mezinárodního dne Romů – INDIGO Děčín z. s. – oslava za účasti dětí a jejich rodičů v 

Nízkoprahovém zařízení pro děti a mládež Kamarád v Boleticích, 
- jednání – poradenský program Bydlení za účasti zástupců Agentury pro sociální 

začleňování – nabídka programu Bydlení, pomoc při přípravě bytové koncepce, sociální 
bydlení, problematika dotací, 

- prohlídky objektu v ul. Fügnerova za účasti zástupců Slunečnice z. s. a Fokus Labe 
z důvodu možného využití tohoto objektu pro jejich sociální služby, 

- jednání Koordinační skupiny pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství, 
- jednání k platovým skupinám opatrovníků, 
- prezentace projektové dokumentace Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská, 
- prezentace projektové dokumentace Domov pro osoby se zdravotním postižením Boletice, 
- kontrolního dne na stavbě Domova se zvláštním režimem v Děčíně Křešicích, 
- jednání Sociální komise, 
- Sociální konference GENERACE 50+ v Mostě – sociální péče v ČR, predikce jejího vývoje 

a možná řešení, potřebnost digitálních technologií ve vztahu k tzv. Age Management – 
personální řízení zohledňující věk zaměstnanců. 

 
 
Mgr. Bc. Ivana Poschová  
V daném období se mimo jiné zúčastnila: 
- jednání s tajemníkem MÚ Benešov nad Ploučnicí – jednání proběhlo na základě získání 

bližších informací, jak probíhá na úřadě jednání s tajemníkem a politikem, současně bylo 
jednání zaměřené na audit,  

- hodnocení ředitelů p. o., – v následujícím měsíci probíhalo ještě několik hodnocení 
příspěvkových organizací – na základě hodnocení ředitelů vznikají nové podněty, 
nedostatky, které jsou předány k řešení Školské a Kulturní komisi, 

- jednání – Česká školní inspekce Ústí nad Labem – seznámení s paní ředitelkou ČŠI, jak je 
navázána spolupráce s městem, řešení podnětů a nedostatků, 

- jednání – MM Ústí nad Labem – body k řešení vzájemné spolupráce,  
- jednání – právní záležitosti – řešení sporu ve státní sféře, audit,  
- slavnostního vyhlášení Literární ceny Vladimíra Vokolka 2022 – zúčastnila jsem se 

každoročního vyhodnocení, cena je vyhlášena celostátně, 
- jednání s Mgr. Zimmermannovou, ředitelkou MŠ Riegrova ul. – nedostatky a návrhy 

v oblasti školství – body zařazené do školské komise, 
- Sportovce roku 2022 – ocenění sportovců, předávání cen, 
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- setkání seniorů a jubilantů – představení spolku, aktivit a letošních jubilantů, nejstarším 
letošním jubilantem se stala dáma, která oslavila 90 let, seniorům byla vysvětlena 
problematika datových schránek, 

- Dance Děčín 2023 – předávání cen – velmi milá atmosféra, dva dny se protančilo, 
- jednání – zamezení parkování u MŠ Vilsnická – seznámení s problém, starosta Malšovic 

Jiří Krpálek zaslal Mgr. Poschové podkladové materiály k osvětlení místa pro přecházení u 
parkoviště před ZŠ Malšovice, aby věc mohla být projednána v radě města – veškeré 
materiály jsem postoupila Ing. Kudrnáčovi, na následující RM by mělo dojít k verdiktu. Mgr. 
Poschová a Mgr. Lána, ředitel ZŠ Máchova – požádají Odbor místního hospodářství o 
zpracování materiálu do RM o finanční účast statutárního města Děčín na osvětlení místa 
pro přecházení u parkovací plochy před ZŠ Malšovice. Jiří Krpálek, případně zmocněnec 
Ing. Ouzký, požádá SSÚ po obdržení zápisu z jednání o přerušení řízení do 30.6.2023, 

- výjezdní porady vedoucích odborů v Rumburku – vedoucím odborů jsem poskytla 
přednášku v rámci Duševního zdraví, rizika dětí ve výchově a v prostorách škol 
(sebepoškozování, sebevraždy…), 

- Koordinační porady pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství – žádala jsem 
Městskou policii, aby se zaměřila na Městskou knihovnu Děčín v rámci prevence 
kriminality. Jedná se o veřejný prostor, kde působí lidé, kteří jsou například bez domova,  

- zahájení Dopravního dne pro MŠ na TJ Lokomotiva Děčín – pořádal DDM Děčín, 
- jednání – Svobodná země, z. s. – alternativní pedagogický přístup, zájem o otevření 

Domškoly v Děčíně, 
- jednání Školské komise – sportovní hřiště – podnět k řešení projektu Erasmus pro Odbor 

školství v rámci dalšího vzdělávání, zajištění semináře pro MŠ v systému Twigsee (dle 
potřeb MŠ – verze zdarma – propojení přes Bakaláře, výstup v květnu), 

- Podpůrné skupiny pro žáky 8. tříd základních škol v ZŠ Míru – na základě prevence 
kriminality realizuji přednášku, která je zaměřená na rizikové chování, řeší anonymně 
případné skryté duševní poruchy, žákům nabídnuta možnost prohlídky vězení, podmínkou 
je být držitelem občanského průkazu a dovršení 15 ti let věku, byly předány informační 
letáky, kam se obrátit při potížích, 

- závěrečného tanečního kurzu pro handicapované – slavnostní vyhlášení nejlépe tančícího 
páru a oznámení nové aktivity pro další období. 
 

 
p. Václav Němeček  
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání o problémových domech v Děčíně, 
- jednání Sportovní komise, 
- řešení šikany ve školách, 
- účast na hodnocení ředitelů příspěvkových organizací Lesní úřad, ZOO Děčín, 
- účast na předávání cen Sportovec roku v kategorii do 18 let, 
- účast na taneční sportovní akci Dance Děčín, 
- jednání se zástupci Probační a mediační služby. 

 
 

 
Magistrát města 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
Připravované či probíhající zakázky:  
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Na Stráni – SP, Nábytek, IT, 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Máchovo nám. – SP, Nábytek, IT, 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Vrchlického – SP, Nábytek, IT,     
- Restaurování výmalby Sala terrena, 
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- Restaurování kamenosochařské výzdoby Růžové zahrady, 
- VŠ koleje, Nárožní 6, Děčín – výměna tepelných čerpadel, 
- Odkanalizování části města Děčín III. a IV. etapa – HO,  
- Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín, 
- Obnova historické části Podmokel – dokončení etapy C, 
- Výměna pláště a bleskosvodné soustavy ZŠ Děčín IV, Máchovo nám., 
- Obnova Dlouhé jízdy a restaurování Růžové zahrady a Sala terreny – stavební práce, 
- Obnova protikorozního nátěrového systému Tyršova mostu ev. č. DC-100, 
- Oprava dlažby v prostou mezi ven. bazény 33 m a 50 m na p.p.č. 2463/16 v Aquaparku 

Děčín, 
- MŠ Klostermannova – výměna nákladního výtahu, 
- Oprava chodníku u Evropské obchodní akademie ul. Komenského náměstí, 
- Vybudování nového solárního VO – chodník mezi ulicemi Školní a Krásnostudenecká, 

Děčín VI. 
 
Byly uzavřeny smlouvy a předány k realizaci tyto zakázky: 
- Výroba a dodání 20 ks stolů, sál ZM budovy A6, Raisova 1155/3, Děčín IV-Podmokly, 
- ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12 - výměna fasádních výplní v pavilonu A, B, 
- Oprava komunikací pro pěší v ZOO Děčín - II. a III. Etapa, 
- Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín, 
- Oplocení MŠ Kosmonautů 178, Děčín XXVII–Březiny, 
- MŠ školní 1475/1 - dokončení výměny fasádních výplní, 
- Stavební úpravy v objektu Kino Sněžník – nová šatna, Podmokelská 1070/24, Děčín IV 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
- byla podána žádost o dotaci na projekt Modernizace odborných učeben v děčínských 

základních školách II (ZŠ Kamenická, ZŠ Na Pěšině, ZŠ Březová). Realizace je plánována 
na rok 2024, 

- byl podán investiční záměr „Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost“ do Národního 
rozvojového programu mobility pro všechny. Po schválení záměru a doporučení k 
financování bude podána žádost o dotaci na MŠMT. Realizace je plánována na rok 2024, 

- probíhají přípravy na podání žádosti o dotaci na rekonstrukci autobusových zastávek a 
chodníků, konkrétně; autobusové zastávky u Domova pro seniory na Kamenické ul. 
autobusové zastávky Myslbekova a autobusová zastávka Tyršova (směr z centra) a dále 
chodníky ul. Riegrova/Hluboká, 

- proběhlo projednání projektových dokumentací na objekty „Domov pro osoby se 
zdravotním postižením Boletice“ a „Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská“ za účasti 
vedoucích příslušných odborů, tajemníka, členů rady města a projektových týmů, 

- byla podána žádost o dotaci na akci „Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky“, 
- průběžně probíhají mnohá jednání o přípravě či realizaci projektů: Revitalizace sídliště 

Bynov, Obnova historické části Podmokel, Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, 
Lávka Děčín – Podmokly, Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín, Instalace 
nových fotovoltaických elektráren na veřejných budovách Města Děčín, Pořízení dvou 
nových dopravních automobilů pro JSDH Děčín, Domov se zvláštním režimem Křešice, 
Domov pro osoby se zdravotním postižením Boletice, Dům pro krizové bydlení ul. 
Benešovská, Pohádková kašna v Děčíně I, Obnova Dlouhé jízdy vč. Růžové zahrady a 
Salla Tereny, Statické zajištění skalního masivu pod Glorietem v Růžové zahradě, 
Blesková povodeň 2021 - Obnova majetku po živelních pohromách, Obnova Císařské 
vyhlídky na Kvádrberku, Revitalizace Labského nábřeží vč. Via Ferraty, Restaurování 
vitráže okna v kostele Povýšení sv. Kříže, Bezbariérová trasa č. II – Bezbariérovost ulice 
Práce, Děčín IV – Podmokly, ZŠ Bezručova – bezbariérovost, Bezbariérové úpravy 
autobusových zastávek v Děčíně I“, Modernizace odborných učeben v děčínských 
základních školách I, II, III, Rozvojová zóna Děčín – východní nádraží, Rekonstrukce malé 
vodní nádrže Loubí, Zateplení DDM Teplická, Pakt starostů a primátorů pro klima a 
energii, Oranžové hřiště, Chodníky podél I/13 v úseku od Revolučního náměstí ke 
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křižovatce Teplická x Na Výšinách, Podpora prevence kriminality prostřednictvím APK 
v Děčíně, Aktivní začleňování osob ze SVL v Děčíně, Integrace držitelů dočasné ochrany 
v roce 2023 v Děčíně a dalších. Všechny projekty města Děčín jsou evidovány na webu 
města: www.projektydecin.cz. 

 
 
OE (odbor ekonomický): 
- zajistil podklady pro přezkoumání hospodaření statutárního města za rok 2022, kterou 

provede společnost TOP AUDITING, s. r. o., Brno ve dnech 02.05. – 04.05.2023, 
- zúčastnil se jednání Komise cestovního ruchu k řešení možností prováděných kontrol 

správnosti odvodu místního poplatku z pobytu a poskytování ubytování prostřednictvím 
platforem Airbnb, Boocking atp.,  

- zúčastnil se jednání Komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek na dodavatele 
kontokorentního úvěru k financování akcí města, oslovil dva peněžní ústavy k doplnění 
nabídky, 

- zpracoval podklady k financování mateřských a základních škol zřizovaných městem 
Děčín v rámci RUD. 
 

 
TAJ (útvar tajemníka magistrátu): 
- registrační úřad přezkoumává podané kandidátní listiny vč. povinných příloh pro nové 

volby v obci Bynovec. 
 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
- byla uzavřena smlouva o směně pozemků v k.ú. Křešice u Děčína, která je nutná pro 

stavební činnost Domu zvláštního režimu Křešice, 
- byla řešena problematika užívání nově vybudované kanalizace v Březinách do doby 

majetkoprávního vypořádání se Severočeskou vodárenskou společností a.s. formou 
nájmu, aby bylo možné napojit jednotlivé objekty, 

- byla provedena sanace nebezpečných skalních bloků v lokalitě ulice Teplická, 
- probíhá zabezpečení skalních bloků pod Kváderberkem, 
- zahájeno zpracování projektové dokumentace Základní školy Dr. M. Tyrše, Vrchlického 

630/5, Děčín II - výměna vzduchotechniky ve stravovacím provozu základní školy. 
 
 

OSK (odbor školství a kultury): 
- sestavil Akční plán a Zásobník AP SPRM na rok 2023 prioritní oblast F: Vzdělávání, 
- v rámci výkonu státní správy za pověřenou obec Děčín byly provedeny tyto činnosti: 

- sběr dat a kontrola výkazu P1-04 o zaměstnancích a mzdových prostředcích v 
regionálním školství za období 1. čtvrtletí 2023, 

- předání rozpočtů neinvestičních výdajů školám a školským zařízením v ORP Děčín v 
roce 2023,  

- předání podkladů škol a školských zařízení v ORP Děčín k dohodovacímu řízení k 
rozpočtu neinvestičních nákladů pro rok 2023 na KÚÚK, 

- sběr dat a kontrola výkazu M3a k 30.03.2023 za ZŠ v ORP Děčín, 
- byl zorganizován a realizován seminář pro ředitele a ekonomy příspěvkových organizací, 

které spadají pod odbor školství a kultury, ke správnému postupu při vypracovávání 
podkladů, týkajících se hospodaření příspěvkových organizací, 

- připravil a realizoval slavnostní předání ocenění nejlepších sportovců za rok 2022 na 
děčínském zámku, 

- probíhá proces dokončení procesu dotací z vyhlášeného dotačního programu „Podpora 
aktivit v oblasti kultury“ v roce 2023, 

- proběhlo hodnocení činnosti ředitelů příspěvkových organizací řízených odborem školství 
a kultury za rok 2022, 

http://www.projektydecin.cz/
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- probíhají přípravné práce na konkursním řízení na obsazení vedoucího pracovního místa 
ředitelky/ředitele ZŠ Děčín XXXII, Míru 152, příspěvková organizace. 

  
 
Tajemník magistrátu  
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu,  
- jednání Správní rady sociálního fondu Magistrátu města Děčín – nastavení spolupráce 

v dalším období, 
- zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Děčín, a to na základě pozvání jeho 

předsedy (podání informace k provedené kontrole na OKD), 
- pracovního semináře pro zastupitele města na téma „Předběžná studie proveditelnosti na 

zařízení pro energetické využití odpadů (ZEVO) ve městě Děčín“ a „Strategii rozvoje 
odpadového hospodářství města Děčín“, 

- porady k projektům města – řešení realizace stávajících projektů, 
- slavnostního předávání ocenění sportovcům do 18let – Sportovec roku 2022, Zámek 

Děčín, 
- kontrolního dne na stavbě „Rekonstrukce sálu A6 magistrátu“, 
- zahájení turistické sezony spojené s Food festivalem, 
- jednání s občany města ve věci řešení problematiky pozemků, 
- jednání Benchmarkingové iniciativy 2005 v Přerově za účasti zástupců statutárních měst 

ČR (zadávání veřejných zakázek – nastavení odpovědnosti, výměna aktuálních informací, 
zkušeností a dobrých praxí – personalistická témata, návrh změna zákona OSPOD, 
elektronické podpisy členů ZM, sociální pohřby), 

- on-line jednání Benchmarkingu – jednání samostatné komise na téma investice, 
- jednání v budově Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky na téma 

„Energetické úspory ve státní správě“. 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy a náměty z řad členů ZM – 23.03.2023 
 
 
Ing. Bc. Brčák 

 
Požaduje, aby dodatečně přidané materiály k projednávání v ZM byly žlutě označené, jako tomu 
bylo doposud. 

 
Odpověď: 
Žluté podbarvení nově přidaných materiálů v tabulce na webovém portálu RM a ZM i stránkách města 
dělá automaticky systém FormFlow Server, pokud dojde k doplnění již jednou uvolněného programu 
zasedání ZM. Program jednání ZM č. 3 obsahoval doplněné materiály, které ale díky technické chybě 
nebyly podbarvené. Nicméně v přehledové tabulce materiálů, kterou zastupitelé dostávají při uvolnění i 
aktualizaci programu jednání, tyto nově přidané body byly označeny šedým podbarvením. Byla učiněna 
opatření, aby se tato chyba neopakovala. 

 
 

Požaduje prověření akce Rekonstrukce sociálního zařízení 1. a 2. patro budovy magistrátu A1. 
 

Odpověď: 
Stanovení návrhu ceny na opravu sociálního zařízení I. a II. patra bylo na základě předchozího cenového 
návrhu, který byl odhadem navýšen o změny cen v uplynulých letech. V tuto chvíli se dopracovává 
projektová dokumentace, ze které vzejde skutečná cena rekonstrukce. Konečná cena bude stanovena až 
na základě výběrového řízení. 
Jedná se o kompletní rekonstrukci 2 pánských a 2 dámských sociálních zařízení / kompletní výměna všech 
rozvodů a zařizovacích předmětů, rekonstrukce elektroinstalace a částečná změna dispozic/. V rámci 
projektové dokumentace jsou navrženy běžné standartní materiály včetně běžných zařizovacích 
předmětů. 

 
 

Požaduje zrychlit II. etapu veřejného osvětlení a dále sdělit, proč rada města schválila nové 
standardy veřejného osvětlení. 

 
Odpověď: 
Termín odevzdání podkladů pro žádost o dotaci na VO č. 2 je 31.05.2023. Termín OKD dodrží. Jen pro 
informaci uvádíme, že podklady pro podání žádosti o dotaci na VO č. 1 se zpracovávaly v termínu 04-
09/2022. Příprava podkladů je náročná a nelze ji nijak uspěchat. 
Revizi „Standardů VO“ schválila rada města na svém jednání dne 27.03.2023, usnesením č. RM 23 06 42 
02. Změna se týkala pouze několika technických specifikací svítidel, a to z praktických zkušeností v rámci 
zadávacích řízení. U původních standardů bylo zjištěno, že jsou limitující, navržené technické parametry 
svítidel nesplňovaly i jedny z největších firem na českém trhu jako např. Philips nebo Schréder. 

 
 

Apeluje na určeného zastupitele pro územní plán, aby byla schválena ještě jedna změna územního 
plánu, která bude platit po dobu, než bude vydán nový územní plán. 

 
Odpověď: 
K uvedenému požadavku je z hlediska Úřadu územního plánování, jako pořizovatele územně plánovací 
dokumentace pro město Děčín nutno sdělit, že by se jednalo o změnu starého Územního plánu města 
Děčín, jehož účinnost končí dne 31.12.2028. S ukončením jeho platnosti bude ukončena i platnost jeho 
změny.  
V rámci projednání změny je obdobně, jako u rozpracovaného Územního plánu Děčín, nutno územně 
plánovací dokumentaci uvést do souladu s Politikou územního rozvoje ČR i Zásadami územního rozvoje 
Ústeckého kraje. Opakovaně tudíž budou řešeny úkoly, kterými se již nový Územní plán Děčín zabývá, 
jak bylo potvrzeno i nadřízeným orgánem územního plánování - Krajským úřadem Ústeckého kraje, 
odborem územního plánování a stavebního řádu.  
Po vydání změny je povinností města, jako investora územně plánovací dokumentace, zajistit a uhradit 
úplné znění celého platného Územního plánu města Děčín včetně jeho standardizace (přepracování do 
jednotného modelu).  



Vzhledem ke značné finanční náročnosti celého procesu a absenci digitálního podkladu k územně 
plánovací dokumentaci je proto nyní vhodnější pokračovat v pořizování nového Územního plánu Děčín a 
zasadit se na nejvyšších místech o brzkém vyřešení rozporu k Plavebnímu stupni Děčín. 

 
 

Požaduje sdělit, jaká byla přijatá nápravná opatření na základě provedené kontroly na odboru 
komunikací a dopravy, kde vznikla vážná pochybení. 

 
 

Odpověď: 
Všichni zaměstnanci odboru byli seznámeni se závěry kontroly a byli poučeni o dodržování postupů dle 
platné směrnice 5-8. Veřejné zakázky, které nebyly zveřejněny na profilu zadavatele, jsou již zveřejněny. 
Aby nedocházelo k tomuto pochybení, bylo projednáno s odborem strategií a informačních technologií – 
oddělením veřejných zakázek, že zveřejnění na profilu zadavatele bude označováno automaticky při 
zadávání veřejné zakázky. V současné době je toto označení prováděno automaticky. Nezveřejnění 
objednávky je též napraveno. 

 
 

Proč byly v Zámecké ulici použity světla Siteca? 
 

Odpověď: 
V zámecké ulici byla použita závěsná svítidla typu Siteco z důvodu jednotnosti svítidel ve městě. Svítidla 
typu Siteco se v Děčíně používají od roku 2006. V LED technologii byly poprvé navrženy při výstavbě 
„Vilsnické spojky“ (investor ŘSD ČR), a to z důvodu, že v době realizace stavby se sodíková svítidla typu 
Siteco přestala vyrábět. Další stavbou byla „Revitalizace sídliště Březiny – I. etapa“, kde byla tato svítidla 
navrhnuta projektantem stavby - společností NE2D Projekt s.r.o. Ani v jednom případě nebyla svítidla 
navržena odborem komunikací a dopravy, ale byla odborem odsouhlasena. 

 
 

Dotaz zda projektujeme včetně rekuperace ZŠ Míru? 
 

Odpověď: 
Zastupitelstvo města schválilo přidělení finančních prostředků na akci, nyní se připravuje výběrové řízení 
na přepracování projektové dokumentace, a to včetně návrhu rekuperace. 

 
 

ZŠ Březová – proč se projektuje až nyní? 
 
Odpověď: 
Smlouva o dílo na akci s názvem "Zateplení objektů a revitalizace areál ZŠ Děčín III" byla podepsána dne 
10.01.2022 na základě výběrového řízení. V průběhu projekčních prací došlo k pozastavení, protože došlo 
ke změně zadání předmětu díla tak, aby na akci bylo možné žádat o dotaci na energetické úspory. 
V současné době již opět probíhají projektové práce a termín dokončení projektové dokumentace je 
01.09.2023. 

 
 

Požaduje zkontrolovat  zadávací dokumentaci – akce: cyklostezka – technická specifikace VO 
směřuje na jednoho dodavatele (Siteco?)  
 
Odpověď: 
V zadávací dokumentaci je specifikace obecná. V zadávací dokumentaci je uvedeno „V případě, že se 
vyskytuje v kterékoli části zadávací dokumentace konkrétní typ výrobku či materiálu, pak je tento uveden 
jako vzorový a je možné jej nahradit prvkem obdobným se zajištěním těchto minimálních vlastností, 
kvalitativně a technicky obdobně řešeným“. 

 
Text ze zadávací dokumentace: 
6.2 Uliční svítidla 
----------------------------- 
Nová svítidla jsou instalována jednostranně podél komunikace cyklostezky. Jednotlivá svítidla veřejného 
osvětlení SITECO 23W (dle výpočtu osvětlení) jsou zapojena do jednotlivých fází napájecího vedení 



prostřídaně z důvodu rovnoměrného zatížení. Každé svítidlo bude odjištěno pojistkou osazenou ve 
stožárové výzbroji. Svítidla budou individuálně zatlumena dle projektové dokumentace. 
Osvětlení komunikace je provedeno LED svítidly na sloupech K5 l=5m 133/89/60 s osazením svítidla 
přímo na sloup. Celkem je instalováno 15ks svítidel. 

 
 

Ing. Kubš 
 

Požaduje sdělit, jaká jsou přijatá nápravná opatření pro případné soudní spory zastoupené právní 
kanceláří, aby se situace neopakovala - předávání veškerých informací a skutečností právním 
zástupcům města (na základě soudního smíru ve sporu se společností K2 MOTO s.r.o.). 

 
Odpověď: 
Podle čl. V. odst. 3 příkazní smlouvy ze dne 15.08.2014 je k předání právní věci, týkající se předmětu 
smlouvy za příkazce oprávněn: 

 
a) primátor, náměstkové primátora, uvolněný člen zastupitelstva města a tajemník 
b) pro zaměstnance zařazené do odborů příkazce příslušný vedoucí odboru 
c) pro zaměstnance zařazené do městské policie její ředitel 
d) pro zaměstnance zařazené do organizační smlouvy její vedoucí. 

 
Zaměstnanci vyžadující právní služby jsou povinni před vyžádáním právní služby právní věci konzultovat 
s osobou oprávněnou, tedy vedoucím, a stanovit prioritu a lhůtu. Předání věci se děje písemnou formou. 
V žádosti musí být přesně specifikován problém, který bude předmětem právní služby a stručný názor k 
řešení problému, dále je povinen žadatel služby specifikovat požadavky příkazce. 

 
Přijatá opatření:  
Vedoucí zaměstnanci budou seznámeni na poradě tajemníka, kdy poté prokazatelně seznámí jejich 
podřízené zaměstnance s podmínkami příkazní smlouvy a  dodržování postupu bude předmětem vnitřních 
kontrol. 

 
Požaduje sdělit celkové informace k provedené kontrole na odboru komunikací a dopravy včetně 
vysvětlení, proč tak k závažným pochybení došlo. 

 
 

Odpověď: 
Všechny podrobnosti k provedené kontrole jsou uvedeny ve zprávě o kontrole č. VK 3/2023. Kontrolní 
skupina zjistila, že systém vnitřní kontroly na odboru není plně funkční a uložila přijmout systémová 
opatření k zamezení opakování nedostatků zjištěných v rámci provedené kontroly, zejména pak důsledné 
zajišťování předběžné řídící kontroly plánovaných a připravovaných operací při nakládání s veřejnými 
prostředky orgánu veřejné správy jako příkazce operace a zajištění provádění předběžné řídící kontroly 
před vznikem závazku, tzn. její provádění již při přípravě výdajové operace, tj. před odesláním objednávky, 
před uzavřením smlouvy, před vyhlášením zadávacího řízení, před podpisem smlouvy apod. Další 
pochybení jsou nahodilá  a nedostatky byly odstraněny. 
 

 
 
 
 


